
 

Upitnik zadovoljstva studenata o predavanjima iz kolegija 

Pomorsko i općeprometno pravo 

Ak.god. 2013./14 

 

Nastavnik: asist. dr. sc. Mišo Mudrić 

 

U provedbi upitnika je sudjelovao 21 ispitanik. 

 

 

1. Zaokružite broj predavanja dr. Mudrića kojima ste prisustvovali. 

 

 1 (1) 

 2 (1) 

 3 (3) 

 4 (16) 

 

2. Molimo vas da ocijenite predavanja dr. Mudrića ocjenom od 1 do 5, pri čemu je 

1 najniža, a 5 najviša ocjena. 

 

 1 

 2 

 3 (4) 

 4 (3) 

 5 (14) 

Prosječna ocjena: 4.476 

3. Smatrate li da ste pohađanjem predmeta dr. Mudrića olakšali spremanje 

ispita/kolokvija iz ovog predmeta? (odgovoriti s DA ili NE, kratko obrazložiti) 

 

 DA (19) 

 NE (1) 

 Bez odgovora  (1) 

 



Komentari 

- Nadam se da će mi ovo jedno predavanje pomoći, iako se radi o manjem dijelu 

gradiva. 

- Predavanja su korisna, jer nam olakšavaju polaganje ispita, pomažu otkloniti 

nejasnoće oko gradiva. 

- Budući da je stavljen naglasak na bitne dijelove gradiva znam na što se trebam više 

koncentrirati kako bih položila ispit. 

- Predavanje mi je pomoglo u razjašnjavanju pojedinih dijelova gradiva i boljem 

shvaćanju materije. 

- Jako puno sam profitirala pohaĎajući predavanja. Kolokvije sam uspješno položila s 

minimalnim radom izvan predavanja jer sam pozorno pratila nastavu. 

- Smatram da je pravo osiguranja najteži dio gradiva te mi je osobno 

najproblematičniji za razumijevanje, a posredno time i lakše pamćenje. 

- Prezentacije olakšavaju pripremanje materije za ispit i uvijek se može dobiti odgovor 

na pitanja u vezi stvari koje su ostale nejasne. 

- Dr. Mudrić je gradivo izvrsno sistematizirao čime nam je uvelike olakšao spremanje, 

kako drugog kolokvija tako i ispita. 

- Razjašnjene su neke nejasnoće primjerima i nadopunjeni dijelovi literature koji nisu 

dovoljno pokriveni ili su zastarjeli. 

- PohaĎanje predavanja omogućilo mi je bolje povezivanje gradiva i tome olakšalo 

učenje za ispit. 

- Nakon odslušanog predavanja lakše je naučiti gradivo iz literature. Dr. Mudrić dobro 

ukazuje na važnije dijelove gradiva. 

- Asistent Mudrić je naglasio bitnije elemente gradiva i na primjerima iz života dao 

prikaz kako se pravna pitanja uistinu rješavaju u stvarnosti. 

- Profesor zanimljivo predaje pri čemu daje puno primjera te time olakšava svladavanje 

gradiva. 

- Asistent Mudrić je vrlo zanimljivo izložio sve teme, ima puno znanja i primjera kojima 

''oživljava'' gradivo. Uz predavanja dovoljno je jednom kod kuće proći gradivo. 

- Jasno objasni gradivo pa je za kolokvij dovoljno samo još nekoliko puta pročitati. 

- Mnogo mi je pomoglo predavanje o sudaru budući da sam u kolokviju imala esej 

upravo o toj temi. Asistent je davao mnogo zanimljivih i lako pamtljivih primjera što 

je uvelike olakšalo učenje. 

- Primjerima i objašnjavanjem na način da studenti razumiju olakšao je razumijevanje 

predmeta koji nam nije toliko blizak za shvatiti. 

- Profesor je izuzetno predan poslu, stalo mu je do toga da svi studenti razumiju samu 

bit te uvijek naglasi najvažnije dijelove. 

- Odlično povezuje teoriju sa praktičnim primjerima. 

- Prebrzo priča i monotono, jako slabo naglašava bitne stvari za razliku od prof. 

Marina. 

 

 



4. Smatrate li da je  pohađanje predavanja dr. Mudrića doprinijelo povećanju 

Vašeg općeg pravnog znanja i razumijevanja prava? (odgovoriti s DA ili NE, 

kratko obrazložiti) 

 

 DA (19) 

 NE (1) 

 Bez odgovora (1) 

 

Komentari 

- Materija nije bila takva da bi se moglo pričati o povećanju novog generalnog pravnog 

znanja. 

- Održao je premalen broj predavanja da bi se o tome moglo zaključiti. 

- Na današnjem predavanju spominjali su se instituti s kojima smo se već susretali, te 

sam imala priliku saznati za njihovu primjenu i u ovoj grani prava, 

- Doprinijelo je razumijevanju prava osiguranja. 

- Povezivanjem gradiva s drugim pravnim granama, ponavljanjem već naučenog. 

- Naročito primjeri iz prakse koji zaokružuju teoriju i daju jasan pregled stvarnosti. 

- Uz materiju koja se tiče pomorskog prava, bilo je i digresija u pravcu drugih 

ogranaka prava što je ne samo korisno već i zanimljivo. 

- Predavanja su usmjerena na povezivanje različitih pravnih područja i razumijevanje 

pozadine nekog pravnog ureĎenja. 

- Da. Sve pojmove vezano za pomorsko pravo, prije svega pravo osiguranja koje je 

najviše izlagano je pojasnio, dajući i primjere iz prakse radi još boljeg razumijevanja. 

- Da, zbog logičnog povezivanja sa prethodno naučenim. 

- Apsolutno. Dr. Mudrić kroz čitavo predavanje potiče studente na razmišljanje i 

spreman je diskutirati o temama koje nisu striktno vezane uz gradivo. 

- Asistent se nadovezuje i na druga pravna područja. 

- U velikoj mjeri je pridonijelo razumijevanju prava, pogotovo osiguranja jer nam je 

nešto apstraktno objasnio na nama zanimljiv način. 

- Razumijevanje pravnih interesa iza pojedinih meĎunarodnih konvencija i njihovih 

odredaba. 

- Često smo ponavljali već položeno gradivo i osvježavali znanje iz graĎanskog i 

trgovačkog, dok su primjeri iz prakse približavali stvarni svijet. 

- Primjerima iz prakse i objašnjenjima okolnosti koje su dovele do takvih rješenja 

olakšao je shvaćanje prava, pravne i političke situacije. 

- Profesor uvijek gradivo poveže s nekim konkretnim primjerom i pomaže nam da 

shvatimo širu i zanimljiviju sliku. 

- Teoriju iz pomorskog prava dobro povezuje s drugim granama prava. 

- Povezivao je materiju pomorskog prava ponavljanjem i razjašnjavanjem općih 

instituta to je doprinijelo njihovom boljem razumijevanju. 

 

 



5. Vaše mišljenje o nastavnim metodama korištenim na predavanjima dr. Mudrića? 

 

- Stvorio je atmosferu poticajnu za razgovor i iznošenje mišljenja, upotpunjavao 

objašnjenja primjerima i iskustvima iz prakse i vrlo jasno sistematizirao najbitnije 

institute. 

- Predavač je vrlo kulturan i ljubazan te na zanimljiv način obrazlaže sve nepoznate 

pojmove. 

- SviĎaju mi se jer predavanja brzo prolaze i dosadnije gradivo pokušava učiniti što 

zabavnijim kroz raznorazne priče o posjetima konvencijama ili pak odvjetnicima u 

Hamburgu. 

- Prezentacije su odlične, malo su šire i obuhvatnije nego kod prof. Marina. 

- Prezentacije jasne, koncizne i lake za popratiti. 

- Interaktivno, ugodna atmosfera, dosta ljudi zbog toga sudjeluje. 

- Profesor koristi dobre metode , materiju objašnjava dajući puno primjera, takoĎer 

ima puno interakcije sa studentima. 

- Mislim da je koncept predavanja dobro smišljen i da su prezentacije bolje od 

klasičnog predavanja jer je lakše pratiti gradivo. 

- Maksimum u danim okolnostima. 

- Izvrsne! Slične profesoru Marinu, u smislu da jako radi na interakciji sa studentima i 

potiče njihovo sudjelovanje u nastavi. 

- Asistent uključuje studente na predavanjima u raspravu i odgovara na sve nejasnoće 

koje se mogu pojaviti vezano za materiju. 

- Smatram da su nastavne metode koje dr. Mudrić koristi dobre i korisne za studente. 

- Odlične prezentacije! Dobri primjeri. 

- Nastavne metode su dobre, ali smatram da bi slajdovi prezentacija trebali imati manje 

teksta, a krupnija slova jer se na taj način lakše održava koncentracija i zauzimanje 

studenata. Previše teksta odjednom je zamorno i ne vidi se pročitati. 

- Nemam mišljenje. 

- Odlične metode – prezentacije, interakcija sa studentima (iako baš i nismo bili 

raspoloženi za razgovor). 

- Korisna s predavanjima s prezentacijama i postavljanje pitanja studentima. 

 

6. Što smatrate kvalitetnim elementima predavanja dr. Mudrića? 

 

- Interakcija sa studentima, profesor se trudi biti pristojan i pristupačan. 

- Definitivno razgovor sa studentima i navoĎenje primjera iz prakse. 

- Jako puno zna i trudi se objašnjavati. 

- Nastoji na što jednostavniji način objasniti gradivo, ponavlja ranije 

ispredavano/naučeno gradivo kako bi se sve povezalo u cjelinu i eventualno razjasnile 

nejasnoće. 

- Primjeri, interakcija sa studentima. 

- Traži povezivanje gradiva i potiče nas da sudjelujemo aktivno na predavanjima. 

Definitivno je plus što moramo sami nešto zaključiti. 



- Otvorenost za pitanja i interakciju studenata, 

- Spominje se dosta primjera iz prakse kojima se razjašnjavaju neki instituti i pitanja iz 

gradiva i time se lakše razumijeva. 

- Spremnost razjasniti nejasnoće i prezentacije. 

- Interakcija sa studentima, otvorenost za sva pitanja vezano za gradivo i 

razjašnjavanje nekih termina koje otprije poznajemo kako bismo zaista shvatili 

gradivo (npr. što znači dolus eventualis, relativni kauzalitet…) 

- Dobra radna atmosfera, pristupačnost, prijateljski odnos sa studentima. 

- Interakcija sa studentima. 

- Objašnjava nejasnoće, daje primjere, naglašava što je bitno i ima dobru interakciju a 

studentima. 

- Uključivanje studenata u predavanje i poticanje na razmišljanje. 

- Način izlaganja. Ugodna atmosfera. Ukazuje na najbitnije dijelove gradiva. 

- Pristupačnost i susretljivost. 

- Mnogo pitanja za studente čime nas uvlači u interakciju, primjera iz prakse i bezbroj 

puta objašnjavanja ako nešto nije jasno. 

- Komunikacija sa studentima, pitanja, pomaganje da student sam zaključi i doĎe do 

rješenja, primjeri, način objašnjavanja. 

- Pokušava uključiti sve studente u aktivnu raspravu, sprema je i po pet puta ponoviti i 

objasniti istu stvar samo kako bi nam razjasnio svu materiju. 

- Uvažava sva mišljenja studenata. 

- Preglednost, sadržajnost, naglasak na sustavnosti i jasnoći. 

 

7. Što smatrate nedostacima predavanja dr. Mudrića? 

 

- Ne mogu istaknuti neki očit nedostatak. 

- Nema ih. 

- Nema nedostataka. 

- Bitna zamjerka – prezentacije bi mogle imati nešto više cjelovitih rečenica jer se 

kasnije teško prisjetiti konteksta nekih (ali, doista nekih malobrojnih) natuknica. 

- Nemam nekih zamjerki. 

- Ponekad ostane nejasno što je ono elementarno što treba znati za ispit. 

- U pojedinim pitanjima bi se moglo malo usporiti objašnjavanje, te razlučiti do 

najjednostavnijih elemenata kako bi se lakše shvatila kompleksnija pitanja. 

- Naglašavanje da dodatno proučimo iz knjige prof. Pavića u kojoj se ne snalazim zbog 

opširnosti sadržaja i zastarjelih odredaba, 

- Prezentacije nisu dobro napravljene, slova su presitne, nisu sistematične, naglasak 

nije na najbitnijim dijelovima. 

- Još uvijek mu fali iskustva što se vidi ponekad, ali nije ništa strašno. 

- Mislim da bi prof.  trebao nakon što postavi neko pitanje naglasiti rješenje možda i 

više puta jer se često dogodi da se u raspravi sa studentima iznose razni odgovori pa 

nisam naposljetku sigurna koji je odgovor pravi. 



- Monotono predaje, ne naglašava razliku izmeĎu bitnih i manje bitnih stvari, previše 

ide u širinu neki put, pa predavanje malo liči na uspavanku. 

-  

8. Biste li preporučili pohađanje predavanja dr. Mudrića Vašoj kolegici/kolegi s 

niže godine studija? (odgovoriti s DA ili NE; kratko objasniti). 

 

 DA (21) 

 NE (0) 

Komentari 

- Olakšava pripremu kolokvija. 

- Mislim da su predavanja ovakvog karaktera korisna i da je poslije njih lakše usvojiti i 

razumjeti gradivo. 

- Sve prethodno navedeno. 

- Ako je pomoglo meni, pretpostavljam da će i drugima. 

- Svakako. I inače pohaĎam predavanja i iz drugih kolegija i to smatram ključnim u 

razumijevanju svih gradiva. 

- U svakom slučaju predavanja olakšavaju polaganje ovog ispita. 

- Vrlo ugodan predavač i voljan pomoći i sve objasniti. 

- Iako sam bila samo na današnjem predavanju, imala sam prilike slušati dr. Mudrića i 

na vježbama prošle godine. Ne samo da se gradivo lakše shvati kad ga netko objasni, 

već u tome pomažu i mnogi primjeri iz prakse. Osim toga, svojim pitanjima dr- Mudrić 

navodi na logičko razmišljanje i zaključivanje o manjem gradivu uz primjenu (a 

ujedno i ponavljanje) starijeg gradiva i općeg znanja (takoĎer i općeg pravnog 

znanja). 

- Olakšava polaganje ispita. 

- Predavanja su korisna i zanimljiva te su mi uvelike olakšala polaganje ispita. 

- Predavanja su mi puno pomogla u pripremi kolokvija iz ovog kolegija i svakako bih ih 

preporučila kolegama. 

- Asistentica Savić bi se mogla ugledati na njega. 

- Preporučila bih iz razloga što se malo tko od nas do sada susretao s takvom 

tematikom i da se sva materija samo čita iz knjige bila bi poprilično suhoparna, a i 

lako bi se osoba mogla pogubiti u svoj materiji, ovako mislim da je svaki student 

pomislio da bi se jednog dana volio baviti ovom granom prava. 

- Predavanja olakšavaju shvaćanje gradiva te se još dodatno izlazi u susret kolokvijima. 

- Pomaže u pripremanju kolokvija/ispita kroz brojne primjere, približavanjem gradiva 

studentima. 

- Iako su predavanja lošija od prof. Marina, nije loše doći i eventualno zapamtiti neki 

detaljčić 

 

9. Vaš dodatni komentar o predavanjima dr. Mudrića? 



- Treba više predavati, više mu prakse treba. 

- Uopće mi nije žao dizanja u 7 ujutro da bih došla na faks, profesor je presimpatičan. 

- Samo neka tako nastavi i sljedeće akademske godine. 

- Za par godina bit će super profesor. 

- Jedina zamjerka su prezentacije i to što predavanja ponekad postanu monotona, ali 

sviĎa mi se pristupačnost profesora i interakcija sa studentima. 

- Predavanja su iznimno korisna jer se potiče diskusija i donošenje vlastitih zaključaka. 

- Predavanja dr. Mudrića bila su izrazito korisna i na preporuku su svima. 

- Samo tako dalje. 

- Odlično predaje, samo naprijed! 

- Sve pohvale dr. Mudriću i cijeloj katedri. 

- Ne znam je li mu prof. Marin mentor, ali vidi se njegov sadržaj (pozitivan, naravno). 

- Svaka pohvala katedri, čista petica! 

- Dr. Mudrić je mlad i vrlo zanimljiv predavač, pristupačan studentima i voljan pomoći. 

 

 

Zahvaljujemo na sudjelovanju! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


